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Vz 
Vandaag wordt de raad gevraagd in te stemmen met de 
programmabegroting 2024 en de meerjarenbegroting 2024-
2027, als mede het investeringsoverzicht vast te stellen en deze 
te autoriseren.  
We mogen dit nog bespreken en het financieel voor het komende 
jaar het nog sluitend opstellen.  
Met elkaar moeten we er over spreken en plannen maken voor 
de toekomst. Maar hoe zeker is de toekomst. Wereldwijd is er 
van alles aan de hand, op allerlei terreinen is er roering. Na de 
coronapandemie is het er wat dat betreft niet rustiger op 
geworden. In diverse gebieden is er oorlog, zijn er 
overstromingen en aardbevingen, maar ook terrorisme is aan de 
orde van de dag. Onnoemelijk veel leed. 
Dan mogen we wel opmerken dat we hier in Nederland nog in 
vrijheid mogen leven, plannen maken en dat de middelen en de 
medewerkers er zijn om dit te bewerkstelligen. 
 
De wethouder, de concerncontroller en de medewerkers zeggen 
we dan ook heel hartelijk dank voor alle inspanningen en loyaliteit 
om dit met elkaar te realiseren.  
 
Dit jaar is gestart met de voorbereidingen voor de nieuwe opzet 
van rapporteren mbt de financiële cijfers.  
Volgend jaar zal deze rechtmatigheidsverantwoording voor het 
eerst over 2023 gegeven worden, samen met de nieuwe opzet 
van de presentatie geeft dit de medewerkers en de wethouder 
de nodige inspanningen. Ook hier is veel werk verzet en de 
complimenten hoe we hier ook in meegenomen zijn. Als fractie 
zijn we ook benieuwd wat deze opzet ons gaat brengen.  
Dan even een aantal onderwerpen wat nader bekeken: 



 
Vz 
2023 kan zoals het er nu uitziet met een gering verlies afgesloten 
worden, mogelijk dat dit de laatste weken nog omgebogen kan 
worden naar een positief resultaat.  
 
Belangrijk is dat de basis op orde is en om daarin te investeren. 
Als SGP fractie zien we dan ook voor de komende jaren graag 
dat er in gezet wordt op meer focus. Liever kwaliteit, dan 
kwantiteit.  
Focus op meer gerichte projecten en keuzes maken om het 
betaalbaar te houden, het voor de medewerkers behapbaar te 
houden en voor de burgers overzichtelijk. Waarmaken wat er 
beloofd wordt!!! Niet alles kan tegelijk. Het is tijd voor prioriteit.  
Een strekking van deze boodschap hebben we dan ook in 
een motie u voorgelegd. (motie voorlezen) 
De 3 hoofdprojecten waar op dit moment wat ons betreft de focus 
op moeten liggen zijn: 
Punt 1 Voortvarend het realiseren van de nieuwbouw van het 
schoolgebouw voor De Driemaster/Ichtus in de Wielwijk. 
Hiervoor zijn al belangrijke stappen gezet. Hierbij zijn de 
speerpunten het financieel inzicht verschaffen en het meenemen 
van de omwonenden wat de concrete plannen zijn. 
Betrokkenheid van een ieder. 
Punt 2. De verdere ontwikkeling / Voortgang van het ’t Oog voor 
zowel het bedrijventerrein alsook de realisatie van woningen.  
Voor de woningbouw geldt dat er oog dient te zijn voor de juiste 
doelgroepen. De Starters, de sociale sector en zeker niet te 
vergeten de senioren. Binnen deze laatste groep is er grote 
behoefte aan woonruimte met andere woonbehoeften, wat 
vervolgens weer doorstroming geeft aan starters en inwoners die 
van huur naar een koopwoning wensen over te stappen.                                                                                                                                                           



 
Als SGP fractie zullen we alert zijn als het gaat over het aanbod 
van de sociale huurwoningen, wat financieel mogelijk is zal voor 
een belangrijk deel bepalend zijn in onze afwegingen, een juiste 
balans zal er moeten zijn. Er zijn niet alleen lange wachtlijsten 
voor  huurwoningen de “lijst” van wachtenden op een 
betaalbare koopwoning is zo niet nog langer. 
 

3. Het derde onderwerp dat we graag hoog op ons lijstje hebben 
staan is de verdere uitwerking van het huis van de gemeente . 
Hier hangt veel mee samen. Daarom is het zo belangrijk en 
daarom is gevraagd naar varianten met potentie. Er gaat dit jaar 
nog een opiniërend debat plaatsvinden. Hopelijk zijn er dan 
varianten om over te spreken. We zien ernaar uit en niet in de 
laatste plaats over wat een ander gaat kosten. 
We zijn heel benieuwd hoe de andere fracties deze top 3 zien.E 

 
algemene opmerkingen 
Sinds ongeveer 2 jaar hebben we als gemeente een werkgroep 
Sociaal Domein.  
Goede gesprekken hebben we inmiddels gevoerd met de diverse 
betrokkenen, zoals het Platform Sociaal Domein, de huisartsen 
en ook met de medewerkers van het Sociaal Team.  
Goed is het te vernemen dat de personele bezetting op dit 
moment op orde is in het Sociaal team. Ook horen we van de 
betrokken gesprekpartners goede berichten over de contacten 
en de wijze waarop er met betrokkenen wordt samengewerkt met 
de gemeente. Belangrijk zo elkaar te vinden! 
 
Een ander punt dat ik wil noemen is Waardlanden 



1 januari is het dan zover. Diftar zal dan ingevoerd worden, op 
een andere wijze zal ons afval ingezameld worden. Wat zoveel 
betekent als gedifferentieerde tarieven. 
De containers zijn gesloten en vanaf 1 januari zal er per eenheid 
afgerekend gaan worden. We hopen dat de plannen die tot nu 
toe uitgewerkt zijn en in de praktijk steeds meer gestalte krijgen 
het juiste resultaat opleveren en dat we over een poosje tegen 
elkaar kunnen zeggen dat het een juiste keuze is om op deze 
wijze met ons afval om te gaan.   
Gezien de diverse momenten dat we betrokken zijn in deze 
route, heeft de SGP-fractie behoefte aan periodieke 
verantwoording, brengt Diftar nu het gewenste resultaat.  
Wat zijn de resultaten als het gaat om het scheiden van het afval 
maar ook de vermindering van het aangeboden afval. Belangrijk 
genoeg om hiervan op de hoogte te zijn. Data is hierbij leidend! 
De eerste resultaten zijn er.  Naar we begrepen zijn de containers 
in de nabijheid van de A15 al minder vol, wat wij niet anders 
kunnen interpreteren dat het afvaltoerisme afneemt. 
 
Voorzitter ik kom tot een afronding 
Waar we in deze besprekingen zeker niet aan voorbij kunnen 
gaan zijn de vergevorderde plannen over de komst van een AZC 
in onze buurgemeente Sliedrecht.  We zijn als SGP-fractie 
verrast, onaangenaam verrast over de wijze van 
communiceren over deze plannen. Maar nog het meest over de 
locatie waar deze AZC bedacht is. In het voorstadium had college 
contacten met  met het college van Sliedrecht. Des te 
vervelender dat we zó verrast zijn! De contacten zijn weer 
aangehaald, maar er is een valse start. TERWIJL DIT 
ONDERWERP JUIST NAUWKEURIGHEID EN DE VOLSTE 
AANDACHT VERDIEND.  
Wij zijn niet de raad van Sliedrecht, maar met klem roepen we 
het college van Sliedrecht op en haar raad om in elk geval de 



keuze van de locatie in samenwerking met het COA te herzien 
en samen tot een aanvaardbare oplossing te komen. Ons 
college roepen we dan ook op hier kort op te zitten en blijvend 
onze zorgen te uiten.    
Tot slot: 
Keuzes maken in de politiek dat hoort er bij. SGP staat bekend 
als partij die voor financiële stabiliteit gaat en keuzes maakt die 
verantwoord zijn op alle terreinen. Deze keuzes proberen we te 
maken in afhankelijkheid van God. In de eerste plaats hebben 
deze zaken een plaats in ons gebed. Daar refereert ons 
ambtsgebed ook naar, dat is iedere keer bij al onze besluiten 
noodzakelijk!  
Maar het is bid en werk, ook moeten we doen wat onze hand vind 
om te doen. Wat is goed voor de samenleving en wat onze raad 
betreft, wat is goed voor onze gemeente. Dat we al ons werk in 
opzien tot en met de zegen van God mogen doen!! 
Onze overtuiging is dat zonder Zijn zegen al onze inspanningen 
zinloos zijn. 
Met deze wens en bede besluiten we onze bijdrage (en wensen 
het college, de griffie 
 
 
Ik dank u wel!!  
 
 
 
 
 
 
 


